



RECEIVED JUL 29 2013

Food Safety Science Directorate  
1400 Merivale Road  
Postal Locator: T2-4G  
Ottawa, Ontario, Canada  
K1A 0Y9

Tel: (613) 773-5842 / Fax: (613) 773-5642

Direction des sciences de la salubrité des aliments  
1400, chemin Merivale  
Localisateur postal: T2-4G  
Ottawa (Ontario) Canada  
K1A 0Y9

Tél: (613) 773-5842 / Télécopieur: (613) 773-5642

Date: 2013/07/17

File: M495

Joel Koops  
Vice President  
MSW Canadian Plastics, Inc.  
140 Minto Road  
Palmerston, Ontario Canada  
N0G 2P0

**RE: M495 MSW Canadian Plastics, Inc.**  
**Palmerston, Ontario N0G 2P0 Canada**  
2013/07/17 dl RIBCORE LVC LINER

This will acknowledge your submission dated 2013/06/26, concerning the aforementioned construction material for which you have requested acceptance for use in food processing facilities.

Upon reviewing the physical and chemical data, the coating would appear satisfactory.

Therefore, no objection will be taken to the use of the above construction material in food facilities on walls and ceilings with the understanding that it is used in keeping with the manufacturer's recommendations for application and that the coating will provide a smooth and level, hard impervious surface in keeping with the Canadian Food Inspection Agency requirements.

Nous accusons réception de votre soumission datée du 2013/06/26, concernant le produit cité en rubrique pour lequel vous demandez une acceptation pour utilisation dans les établissements de transformation alimentaire.

Évalué sur la base de ses caractéristiques physiques et chimiques, le revêtement semble satisfaisant.

Par conséquent, nous n'avons aucune objection à l'utilisation du matériau de construction ci-haut mentionné dans les établissements alimentaires sur les murs et les plafonds à condition qu'il soit utilisé conformément aux recommandations d'application du fabricant et que le revêtement permettra d'obtenir une surface lisse, plane, dure et imperméable conformément aux exigences de l'Agence canadienne d'inspection des aliments.